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Op donderdag 21 maart 2024 vond de Jaarbijeenkomst plaats van de Dorpsraad Spanbroek 
Opmeer in ‘t Kerkhuys te Spanbroek. 
Aanwezig: 75 personen. 

1) Opening en mededelingen: 
Na een woord van welkom van de voorzitter Keesjan Stapel werden de andere overige leden 
voorgesteld: Edwin Blom (internet en website beheer), Erik Frerichs (penningmeester), Tinus Waaijer 
(externe contacten), Christa Koelemeijer (Zorg en Welzijn) en Kees Berkhout (secretaris en notulist) 
 
2) Korte terugblik. 
Activiteiten DSO van het afgelopen jaar en het komende jaar in willekeurige volgorde:  

• Overleg gemeente en Provincie i.v.m. reconstructie AC de Graafweg. 

• Ondersteuning bewoners aan de AC de Graafweg m.b.t. de geluidsoverlast, 
vernieuwen van de geluidswal n.a.v. de reconstructie AC de Graafweg. 

• Het bijwonen van de raadsvergaderingen voor oriëntatie en toelichting op wat 
er speelt in de gemeente. 

• Overleg met verantwoordelijke portefeuillehouders (B&W) 

• Duurzaamheid Zon en Wind en Regionale Energie Strategie. 

• IKC Spanbroek, voortgang, ouder en omgevingsbijeenkomsten. 

• Sociaal Domein; Wijksteunpunten en Nota Sociaal Domein.. 

• Woonvisie: Nieuwbouwplannen; Oude school/museum en ’t Slothuys. 

• Toekomstvisie Opmeer 2030; De actuele zaken rond de bijeenkomsten van 
11 maart jl. met de gemeente en betrokken partijen. 

• Plan voor Jongeren- en Starterswoningen op de Weijver? 

• Enquête over de invoering van het recycle tarief resultaten bekend. 

• Enquête over de groenvoorziening (nieuw op onze website) 

• Gebiedsvisie Centrum Spanbroek Opmeer. 

• Zorgen om de Veiligheid in het centrum en Spanbroekerweg bij VVS’46. 

• Lid geworden van Veilig Verkeer Nederland. 

• Op zoek naar jonge(re) bestuurders binnen de DSO. 

• Als laatste vragen wij steun en stem ook dit jaar weer op onze Stichting DSO via uw 
lidmaatschap van de Rabobank voor ons ter ondersteuning voor het dorpswerk van de DSO. 

Er werd kort uitgelegd wat de rol van de DSO is; signalen van inwoners opvangen, initiatieven 
ondersteunen, participeren in opstartfase van de eventuele projecten, lobbyen om verbindingen tot 
stand te brengen. 
 
3) Vragen aan de BOA’s 
De BOA’s (René Keesman en Demelza de Klepper) stellen zich kort voor. Met de komst van Demelza 
zijn ze weer op sterkte. Ze zullen eventuele vragen, indien mogelijk, graag beantwoorden. 

• Wat is het takenpakket wat zijn de bevoegdheden van een BOA? 
Die zijn nogal veelomvattend. In het kort: onder de werkzaamheden vallen voornamelijk de 
lichte overtredingen, uitsluitend op openbaar terrein. 

• Hoe ervaar je de werkdruk? 
We zijn nu weer compleet dus het valt weer te overzien. In de nabije toekomst zullen taken 
wel worden uitgebreid maar hier is nog geen duidelijkheid over. 
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• Doen jullie ook controle op fietsers? 
Jazeker, die bestaan uit controles op verlichting en gebruik telefoon tijdens het fietsen. 

• Behoort de Perelaer ook tot jullie werkterrein?    
Nee. 

• Voeren jullie ook controle uit op kliko’s? 
We zijn hiervoor wel geautoriseerd, maar het komt heel weinig voor. 
 

4) Gelegenheid voor uitreiking van de cheque door de Gemeenschapsveiling 

Ton Koelemeijer en Elvira van der Fluit leggen uit dat de Gemeenschapsveiling 2023 een succes was 
met een opbrengst van € 57.000,-. Deelnemende verenigingen hebben al een bonus ontvangen en er 
is nog geld over voor een paar extra (eenmalige) giften. De meeropbrengst is opgebracht dóór de 
gemeenschap, en ze willen dat die dan ook wordt gebruikt vóór de gemeenschap. Het motto is “door 
de gemeenschap – voor de gemeenschap”. De dorpsraad die zich inzet voor de gemeenschap en haar 
belangen vertegenwoordigt bij het gemeentebestuur voldoet aan deze voorwaarde.  
Hij overhandigt de voorzitter Keesjan Stapel een mooie cheque van € 500,- ; deze wordt met dank 
aanvaard. 
 
5) Toelichting van de werkgroep herbestemming Bonifatiuskerk. 
De opdracht van de werkgroep, bestaande uit Sjoerd Sneek, Romy Schuit en Paul Beerepoot, is het 
(reversibel) behoud van het kerkgebouw en originele onderdelen, rendabel gebruik van de ruimte en 
bij voorkeur gebruikt voor en door de gemeenschap.  
De werkgroep leden zijn na 1 jaar zeer verbonden met dit historische gebouw en ze zijn en blijven op 
zoek naar haalbare initiatieven. Snelheid is hierbij ondergeschikt aan zorgvuldigheid. Door de HBO 
studenten krijgen ze soms een hele andere kijk en dat werkt verassend en oog-openend. Er zijn 
meerdere kerkgebouwen in de omgeving waar hetzelfde afscheid voor geldt. De meeste gebouwen 
zijn eigendom van het bisdom. De toelichting gaat gepaard met een presentatie van mooie beelden 
van een aantal (wel of niet realistische) opties. 
We bedanken de werkgroep voor de presentatie en wensen hen heel veel succes met deze mooie 
opdracht. 
 
6) Presentatie van de Griffie van Opmeer door Lisanne Gijben en Isa van Muliggen  
De griffiers van de gemeente Opmeer nemen de toehoorders mee in een presentatie over het 
gemeentelijk “staats” recht. Uitgelegd wordt hoe dit proces werkt binnen de gemeente Opmeer en 
de plaats van de Griffie hierin. De dames leggen uit dat de werkzaamheden van een griffier kunnen 
verschillen per gemeente. Voor Opmeer geldt dat ze zich onder meer bezighouden met advies aan 
raadsleden, organiseren van vergaderingen, communicatie met de raad en ze zijn het collectief 
geheugen. Maar ook het aanspreekpunt voor de inwoners. 
Tevens nemen ze ons mee in het proces van de beeldvormende bijeenkomst, de oordeelvormende 
raadsvergadering en tot slot de besluitvormende raadsvergadering. Als inwoner kan je hierin 
betrokken zijn door aanwezig te zijn bij raadsvergaderingen, vragen stellen en/of agenderingsverzoek 
tijdens beeldvormende bijeenkomsten, inspreken tijdens oordeelvormende- en besluitvormende 
raadsvergaderingen en door fractievergaderingen bij te wonen. 
Keesjan bedankt beide dames voor de verhelderende presentatie en ze krijgen als dank een klein 
presentje. 
 
7) Vragen voorgelegd voor discussie met inwoners en gemeente 
De volgende vragen zijn op grote vellen papier geschreven (1 vraag per vel) en liggen op de tafels. De 
bezoekers gaan in groepjes de vragen beantwoorden en daarna heeft één woordvoerder per groep de 
antwoorden verduidelijkt. Onderstaand, de voorgelegde vragen met – de antwoorden die door de 
verschillende groepjes aanwezige inwoners zijn weergegeven. 
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a) Welke veranderingen binnen onze gemeente zou u graag willen zien? 
- Voorstel tot uitbreiding camperplaatsen (minimaal 6 stuks) en sanitaire voorzieningen 
- Uitbreiding bootinlaat met kanosteiger. 
- Uitbreiding van de parkeergelegenheid. 
- Meer verlichting van het gebied rond ‘t Kerkhuys, camperplaatsen, parkeerplaatsen en 
aanlegsteigers. 
- Recreatief punt en vrije wandelroutes (fietsers en wandelaars gescheiden van auto’s) 
- Kruispunt de Veken/AC de Graafweg veiliger voor fietsers. 
- Meer openbare laadpalen in de wijken. 
- Meer snelheidscontrole m.b.v. camera’s en drempels en 30 km zones. 
- Meer preventie en veiligheid in de seniorenwijken. 
- Snel herstel van de wegen en trottoirs na werkzaamheden gas, kabel, riool.  
- We hopen dat Opmeer zelfstandig blijft. 
- Minder “grasfalt”. (= eentonigheid van het landschap, kort gemaaide graslanden waar weinig dieren 
op leven, vergeleken met asfalt) Veel weidevogels zijn hierdoor verdwenen. 
- Meer gevarieerde teelt of wateroverloopgebieden i.c.m. bomen, bloemen en kruiden. 
- Verenigingsgebouw / Dorpshuis voor uitvoeringen, bijeenkomsten. 
 

b) Heb je onze DSO-enquêtes op de website gezien en ingevuld? 
    Welke thema’s zou je graag de volgende keer zien? 
- Nog nooit op de website gekeken. 
- Wat te doen met de leegkomende kerkgebouwen? Ideeën en suggesties verzamelen. 
- (Verkeers-) veiligheid. Hoe veilig voel je jezelf in Opmeer? 
- Jeugdproblematiek en huisvesting voor de jeugd. 
- Seniorenhuisvesting. 
- Inventarisatie van alle clubs en verenigingen die bijdragen aan het welbevinden in onze gemeente 
- Is meer een gemeentelijke taak. 
- Enquêtes meer bekend maken. 
 
c) Vind je de DSO voldoende zichtbaar voor de inwoners van de gemeente? 
    En op welke manieren zouden we dat kunnen verbeteren? 
- Meer gebruik van facebook/ pagina in gemeente Opmeer, Instagram, opmeerleeft.nl,  
- Is meer een gemeentelijke taak. 
- Degenen die DVG en De Kogge ontvangen zijn op de hoogte. Jongeren hebben vaak een Nee-Nee 
sticker. Dat is hun keuze, dus verbetering voor die groep is nodig maar wel lastig. 
- Maak een pagina aan op OpmeerLeeft.nl. 
- Voor raadsleden wel, dorpsraad is altijd aanwezig tijdens raadsvergaderingen voor burgers is het 
lastiger. 
- Maandelijks op markt staan. 
- Informatie/discussieavonden organiseren over actuele thema’s en projecten. 
- Ombudsfunctie organiseren. 
- Communicatie: iedereen krijgt wel heel veel info en uitnodigingen. 
- De vraag is misschien: hoe valt je boodschap op tussen al die “rommel”.  
 
d) Op welk gebied zouden wij als DSO komend jaar extra moeten inzetten? 
- Terugkoppeling van vragen aan de gemeente door bewoners gesteld moet beter kunnen. 
- Dorpsraad is spreekbuis van deze bewoners. 
- Democratische basis versterken. 
- Bekendheid versterken m.n. onder jongeren. 
- Projecten/ thema’s maken en jongeren hiervoor vragen (wel goed de opdracht omschrijven) 
- Stagiaires/ eind studieopdracht. 
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- Per project facebook pagina met de vraag: wie kan ons helpen? 
- out of the box denken. 
- Visie op herbestemming van bibliotheek naar gemeenschapshuis.  
 
e) Wij constateren dat er weinig inwoners bij de themabijeenkomsten van de gemeente 
     aanwezig zijn. Hoe zou dit kunnen worden verbeterd? 
- We wisten niet dat er themabijeenkomsten waren, onbekend met het fenomeen. 
- Hoe zien die bijeenkomsten eruit? Programma etc. 
- Mensen actief uitnodigen (ook persoonlijk) 
- Zorgvuldig de communicatiemiddelen uitkiezen zodat je de doelgroep kunt bereiken. 
- Flyers van bijeenkomsten op publieke plaatsen ophangen, zoal supermarketen, voetbalverenigingen. 
- Instagram. 
- Communicatie over wat: educatie, wat gebeurt daar, doel van de bijeenkomst, inbreng. 
- Hoe communiceren?; flyeren, nieuwsbrief, DVG, Social Media, digitaal, gericht adverteren. 
- Bijeenkomsten organiseren ’s avonds / weekend, leuk maken door afsluitende borrel. 
- Ambassadeurs inzetten die nauwe kontakten hebben met partijen/verenigingen. 
 
f) Waarom vindt u het fijn om in de gemeente Opmeer te wonen? 
- Zelfstandige (kleine) gemeente. 
- Omdat er zoveel wordt georganiseerd. 
- Trots op Opmeer. 
- Rijk verenigingsleven. 
- Goede middenstand. 
- Op sociaal gebied sterk. 
- Parkeren dicht bij de winkels. 
- Ligt in een mooi open gebied. 
- Er is hier heel veel qua verengingen etc. 
- Er wordt veel georganiseerd voor de jeugd (heel veel dank aan Wibo Beenen) 
 
8) Rondvraag   
* Geconstateerd is dat de campereigenaren op de (gratis) camperplaats bij het haventje het vuile 
water lozen in de sloot en de voorzieningen (vuilnisbak en drinkwater) van het ernaast gelegen 
kerkhof misbruiken. Er wordt gepleit voor het aanbrengen van voorziening zoals toilet/douche, 
watertappunt, elektra-aansluiting en mogelijkheid voor lozing van vuil water op het riool. 
Aangenomen wordt dat de campereigenaren bereid zijn om te betalen voor deze voorzieningen. 
* Is er meer bekend over de toekomstige sluitingen van de wijksteunpunten? 
Er is een informatiebijeenkomst geweest; op termijn (per 2025) moet er een andere oplossing komen 
voor de schakel. Een aantal scenario’s is in beeld gebracht. 
* Herbestemming bibliotheek: Er is behoefte aan een gemeenschapsruimte/dorpshuis waar 
verenigingen kunnen vergaderen, musiceren, toneelspelen, etc. Tevens sluiten steeds meer 
horecabedrijven de deuren zodat het buitenshuis vieren van een feestje steeds moelijker wordt. 
* Compliment aan de dorpsraad voor het invullen van de vacatures van secretaris en penningmeester.  
 
9) Sluiting 
De DSO bedankt iedere aanwezige voor zijn/haar belangstelling en inbreng  
 
Namens de Dorpsraad Spanbroek Opmeer, 
Kees Berkhout, 
Secretaris DSO.  
 


